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a r m a n m e l i . i r

انتخاب مربی روس برای تیم ملی 
جوانان ۲۰۲۴ بسکتبال 

ایسنا: باشگاه کاله با عقد قراردادی یکساله 
و قابلیت تمدید تا سه سال، هدایت تیم جوانان 
۲۰۲۴ را به یک سرمربی روس سپرد. به واسطه 
بسکتبال  فدراسیون  همکاری  تفاهمنامه 
با باشگاه های خصوصی، حمایت و هدایت 
تیم های پایه دوره های مختلف به عهده برخی 
باشگاه ها و بخش های خصوصی مانند اکسون، 
کاله و ... سپرده شده است که در همین راستا، 
باشگاه کاله با یک مربی روسی برای هدایت تیم 
جوانان ۲۰۲۴ به تفاهم رسیده و قرارداد امضا 
کرد. باشگاه کاله که تجربه حمایت تیم ملی 
جوانان ۲۰۲۰ را در کارنامه دارد، با »اوِگینی .

کیسورین«  برای در اختیارگرفتن هدایت 
تیم ۲۰۲۴ ایران به تفاهم رسید. طبق گفته 
محمدجواد فانی، قائم مقام باشگاه کاله، این 
قرارداد به صورت یک به علاوه دو سال امضا 
شده است و این سرمربی نام آشنا در کشور 
روسیه، قرار است تا تاریخ ۲۰ مهر وارد باشگاه 
کاله در شهر آمل شود. در حال حاضر کارهای 
صدور ویزای این سرمربی در دست پیگیری 

می شود.

خارجازمستطیلسبز

مایلی کهن: 
اگر اوضاع پرسپولیس بد است 
چرا بازیکنان تمدید می کنند؟ 

پیشکسوت فوتبال ایران در  خصوص رقم 
بالای بازیکنان این فصل فوتبال در لیگ ایران 
تصریح کرد: برای من سوال است که چرا به یک 
مرتبه قیمت بازیکنان این قدر بالا رفت برخی 
از بازیکنان در طول فصل مرتب از شرایط 
مالی پرسپولیس می نالند، اما در دو هفته 
پایانی همه چیز خوب می شود و قراردادها 
چهار برابر شده و همه مشکلات از یاد می رود. 
اگر واقعا شرایط پرسپولیس یا هر تیم دیگری 
خوب نیست پس چرا حاضر به تمدید قرارداد 
می شوید یا اصلا چرا به پرسپولیس می آیید. 
مایلی کهن افزود: شما نگاه کنید استراماچونی 
چند سال بیکار بود؛ گفتند در اینترمیلان 
مربیگری کرده مربی بزرگی است اما در 
نهایت سر از قطر درآورد. یا همین کالدرون از 
پرسپولیس شکایت هم کرده است؛ توجه کنید 
بازیکنان ایرانی طلب خود را نمی بخشند اما ما 
انتظار داریم یک خارجی چنین کاری را بکند. 
امثال کالدرون در دنیای فوتبال مرده بودند اما 

او را به ایران می آورید و زنده می کنید.

دیـــدگــاه

در مورد حق پخش بارها صحبت شــده، اما به نظر من مدیران 
فوتبال،  زمان را نباید صرف قانون حق پخش می کردند چون براساس 
قانون اساسی، صداوسیما متعلق به حاکمیت است و نمی توان یک 
مقوله دولتی را در بخش های خصوصی صرف کرد. در ایران برخلاف 
بسیاری کشورها شبکه تلویزیونی خصوصی نداریم و قانون اساسی 
را نمی توان به خاطر فوتبال تغییر داد. صداوسیما دارای شبکه های 
متعدد تلویزیونی است و حتی شــبکه های فعال استانی دارد. این 
موضوع هزینه بر اســت ولی مردم در حالی که دسترسی به تمامی 
شــبکه ها دارند، بدون پرداخت کوچکترین هزینه ای به تماشای 
برنامه های تلویزیونی می پردازند. در خارج از کشــور شــبکه های 
خصوصی وجود دارند و برای هر برنامه ای که پخش می کنند پول 
دریافت می کننــد. وقتی که برای پخش برنامه هــا از خریدار پول 
دریافت می شود، مســلما می توان از روی آن بخشی را به نهادهای 
ورزشی که برنامه های آنها پخش شده اختصاص داد، ولی در ایران 
چنین موضوعی نیست چون هزینه ای برای تماشا وجود ندارد. علاوه 
بر حق پخش تلویزیونی، اسپانسرینگ، کپی رایت و تبلیغات محیطی 
که در کنار زمین انجام می شود، از راه های درآمدزایی است. سوالی 
که من از مدیران ورزشی دارم این اســت که چرا در 3 حوزه دیگر 
درآمدزایی صورت نمی گیرد. مگــر نمی توان از تبلیغات محیطی، 
بلیت فروشی، حق کپی رایت و اسپانسرینگ درآمدزایی کرد. ما وقتی 
مدیرانی تربیت نکرده ایم که حرفه ای باشند و بتوانند از روش های 
مختلف درآمدزایی کنند، بی دلیل مساله حق پخش را که منافات با 
قانون اساسی کشورمان دارد، بزرگ کرده ایم در حالی که می توان از 
روش های دیگر درآمدزایی کرد. مدیران ورزشی وقتی موضوع حق 
پخش را منتفی شده می دانند آیا از روش های دیگر برای درآمدزایی 
استفاده کرده اند. ۹۰ درصد تیم های باشگاهی ما از بیت المال ارتزاق 
می کنند. اگر دولت پای خود را کنار بگذارد همه ورزشکاران بلاتکلیف 
می شوند. لذا موضوع حق پخش تلویزیونی باید منطقی و مدبرانه پیش 
برود. صداوسیما در رشته های مختلف ورزشی پخش مستقیم دارد و 
حتی مسابقات بسیاری از رشته ها را پس از برگزاری پخش می کند. 
روسای فدراسیون ها و عوامل زیرمجموعه آنها در این فدراسیون ها 
توانسته اند اسپانسرهای مناسبی جذب کنند؟ تنها چند فدراسیون 
موفق بوده اند. این مســابقات که به صورت زنده پخش می شــوند 
هیچ عائدی برای صداوسیما ندارند. با این حال بستر مناسبی را در 
اختیار رشته های مختلف قرار می دهد ولی مدیران ما نگاه اقتصادی 
و بازاریابی ندارند و چون فاقد چنین توانایی هستند، دائم به دنبال 
موارد دیگری از جمله حق پخش هستند. اگر بنا به پرداخت بخشی از 
درآمد حق پخش تلویزیونی است، مجلس باید مصوبه گذشته را که 
صرف هزینه دولتی در رشته های مختلف ممنوع بود ملغی کند چون 
صداوسیما حاکمیتی است و امکان چنین پرداختی ندارد. با وجود 
اینکه این سازمان زمینه درآمدزایی را فعال کرده اما ضعف مدیران 
فدراسیون ما که ارتباطی با مسئولان صداوسیما ندارد، باعث شده 
تا این مدیران به دنبال درآمد از راه حق پخش باشند و درآمدزایی از 
راه های دیگر را به حال خود رها کنند. خیلی از مدیران به دنبال پول 
بادآورده هستند ولی حق را باید به قانون داد و پذیرفت آنها از فرصت ها 
استفاده نمی کنند و غیرمنصفانه حرف می زنند. تمام اسناد گذشته 
نشان می دهد که ادعاهای غیرواقعی درخصوص مبالغ حق پخش 
و درآمد گزاف آن برای صداوســیما به میان می آید تا افکارعمومی 
منحرف شــود ولی من معتقدم می توان از دیگر ارکان درآمدزایی 
استفاده کرد و نباید تنها موضوع حق پخش را پذیرفت. اگر در خارج از 
ایران شبکه های خصوصی وجود دارند، مردم آن کشورها هم تربیت 
شده اند تا بابت برنامه های ورزشی تلویزیونی هزینه پرداخت کنند 
ولی مردم ایران حاضر نیستند چنین کاری را انجام دهند چون در 
ســبد هزینه های آنها چنین موضوعی تعریف نشده است و تحت 
هیچ شرایطی قبول نمی کنند برای تماشای برنامه تلویزیونی پولی 
پرداخت کنند. با این حساب صداوسیما هم نباید پولی به باشگاه ها و 

فدراسیون فوتبال بپردازد.

مدیران ما نگاه اقتصادی و بازاریابی ندارند
شاگــردان اسکوچیچ بعــداز بردهــای 
متوالی این بار باید به مصاف تیم های امارات 
ذوالفقارنسب  بیژن  بروند.  کره جنوبی  و 
کارشناس فوتبال کشورمان در این خصوص 

صحبت کرد. 
 درباره شرایط فعلی تیم ملی فوتبال 

چه نظری دارید؟
 تیــم ملی تا بــه حال در بــازی هایی که 
انجام داده نتایج خوبی کسب کرده است. 
خوشبختانه دیدیم در هر مرحله تیم نتایج 
خوبی کسب کرد. تیم ملی با تکیه بر لژیونرها 
که در تیم های باشگاهی خود به صورت منظم 
تمرین می کنند نتیجه گرفت، البته بازیکنان 
داخلی هم در کنار آنها کیفیت خوبی از 
خودشان نشان دادند و توانستند به نتایج قابل 
قبولی برسند. امیدوارم این روند در دو مسابقه 

پیش رو هم ادامه پیدا کند.
 تیم ملی دیدار راحتی با امارات دارد!

 من فکر می کنم به اعتبار بازی های گذشته 
 و نوع بازی که تیم امارات دارد؛ بازیکنان ما 
کار سختی برابر این تیم نداشته باشند و در 
برابر امارات به مشکل نخواهند خورد. با اراده 
و انگیزه ای که بازیکنان ایران دارند، می توانند 
امارات را تحت  فشار قرار دهند. تیم ایران مقابل 
امارات مشکل ندارد اما با این حال نباید این 
تیم را دست کم بگیریم. سه امتیاز این بازی 

برای ما اهمیت زیادی دارد.
 در مورد دیــدار با کــره جنوبی چه 

نظری دارید؟
فکر می کنــم بازی برابر کره کمی متفاوت 
خواهد بود. با توجه به اینکه تیم کره مقابل 
عراق به تساوی رسید و دو امتیاز این بازی 
را از دست داد؛ هم اکنون تلاش بسیار زیادی 
می کند تا این دو امتیاز را جبران کند. تیم 
فوتبال کره جنوبی هم به لحاظ فنی عملکرد 
خوبی دارد و جزو تیم های خوب به حساب 
می آید و به خوبی می توانند برابر حریف مقابله 
به مثل کند، اما با همه این اوصاف معتقدم تیم 
ایران از پس کره جنوبی هم برمی آید و مقابل 
دو تیم امارات و کره در این مرحله به مشکل 

نخواهد خورد.
 تیم ملی تا کنون بازی های تدارکاتی 

زیادی نداشته است!
 در فوتبال پایه و رده نوجوانان هم به این 
شکل یک تیم در مسیر آماده سازی قرار 
نمی گیرد. صرف اینکه تنها به لژیونرها اتکا 
شود و تیم از بازی های تدارکاتی محروم شود 

مسیر درستی طی نخواهد شد.  

گفــتوگــو
بیژن  ذوالفقارنسب: 

ایران مقابل امارات 
و »کره« به مشکل 

نخواهد خورد

تسنیم: سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال ایران، کشورهای آمریکا 
و مراکش را رقبای کشورمان برای میزبانی جام جهانی ۲۰۲۴ برشمرد. 
»حسین شمس«   درباره پیشنهاد فدراسیون فوتبال برای میزبانی 
جام جهانی فوتسال ۲۰۲۴ اظهارداشت: »عزیزی خادم« با من تماس 
گرفت و سوالاتی درباره میزبانی جام جهانی پرسید. من گفتم باید 
نامه ای به اینفانتینو )رئیس فیفا( ارسال کند که این کار را انجام دادند. 
سرمربی پیشین تیم ملی فوتســال در مورد شانس کشورمان برای 
میزبانی معتبرترین تورنمنت فوتسال جهان به گفت: تاکنون آمریکا 
و مراکش درخواست میزبانی این مسابقات را ارائه کرده اند. قاره های 
آسیا، اروپا و آمریکای جنوبی تاکنون میزبان جام جهانی بوده اند و قاره 
آفریقا میزبانی داشته است. اگر مراکش با امکانات قوی درخواست 
بدهد، ممکن اســت میزبانی جام جهانی ۲۰۲۴ را به خاطر توسعه 

فوتسال، به این کشور بدهند.

 روبرتو مانچینی سرمربی تیم ملی فوتبال ایتالیا 
که به زودی باید تیمــش را در مرحله نیمه نهایی 
لیگ ملت های اروپا مقابل اســپانیا به میدان 
بفرســتد، اعتراف کرد که دوست دارد 
باردیگر هدایت یک تیم باشــگاهی را 
برعهده بگیرد. او گفــت: مربیگری 
در رده باشــگاهی؟ دل من برای کار 
روزمره کمی تنگ شده است. البته 
وقتی شــما در تیم ملی بازی های 
فراوانی داشته باشید مانند شرایطی 
که ما در ماه های اخیر داشــته ایم، 
کمتــر بــرای مربیگــری در رده 
باشگاهی احساس دلتنگی می  کنید، 
اما وقتی که بین هر بازی  تان پنج ماه 
فاصله می افتد سخت می شود، مثلا فاصله 
بین ماه های نوامبر تا مارس یا مارس تا ژوئن 
که خیلی طولانی است. بعداز رقابت های یورو 
به نظر می رســد که لیگ ملت های اروپا دیگر 
خیلی به حساب نمی آید اما این بازی ها هم باید 
ماه ها قبل برگزار می شــد. هرچه نباشد چهار 
تیم برتر اروپا به مرحله نیمه نهایی این رقابت ها 

رسیده اند.

فوتبالداخلی

بینالملل

امیررضاواعظآشتیانی
 مدیرعامل سابق  استقلال  

کارشناس فوتبال کشورمان در خصوص ۲ بازی پیش روی 
تیم ملی فوتبال مقابل امارات و کره جنوبی اظهارداشت: قطعا 
تیم ملی دو بازی خیلی سخت در پیش  دارد و خیلی باید هوشیار 
باشیم تا خدای نکرده غافلگیر نشویم، خوشبختانه امتیاز کامل 
۲ مسابقه قبلی را کسب کردیم و بازیکنان بدون استرس مقابل 
امارات و کره بازی خواهند کرد. هومن افاضلی ادامه داد: در این 
شرایط نکته مثبتی که برای تیم ملی وجود دارد این است که دو 
بازی با فاصله مکانی کم برگزار خواهیم کرد. با توجه به اینکه 

باید با امارات در این کشور بازی کنیم، خیلی خوب است که 
بازی با کره در تهران است و نیاز نیست که مصافت طولانی را طی 
کنیم و با توجه به لژیونرهای زیادی که تیم ملی دارد بازیکنان 
خیلی خسته سفر نمی شوند و فرصت ریکاوری داریم. کارشناس 
فوتبال عنوان کرد: اگر بتوانیم دو بازی را ببریم وضعیت خیلی 
عالی در جدول پیدا می کنیم. یک برد و یک مساوی هم برای 
تیم ملی خوب است و ۴ امتیاز از دو بازی با امارات و کره هم برای 
شاگردان اسکوچیچ خوب است. افاضلی خاطرنشان کرد: حضور 

تماشاگران در بازی با کره اتفاق مثبتی است که اگر قطعی شود 
به نفع تیم ملی خواهد بود. قطعا ورزشگاه آزادی با تماشاگران 
برای حریفان ترسناک تر است، هرچند که در این مدت بازیکنان 
تیم ملی در غیاب هواداران هم نتایج خوبی گرفته اند. وی درباره 
عملکرد کادرفنی تیم ملی تصریح کرد: اسکوچیچ و دستیارانش 
نتایج درخشانی گرفتند و توانستند صددرصد امتیازات را بگیرند. 
اسکوچیچ چکار باید انجام دهد که بتواند اعتماد عمومی را جلب 
کند. سرمربی تیم ملی با شناخت خوبی که از فوتبال ما دارد به 
بهترین شکل از توانایی بازیکنان ما استفاده کرده و نتایج خوب 
تیم ملی نشان می دهد که فراتر از انتظار ها کار کرده است. برای 
تیم ملی و کادرفنی آرزوی موفقیت دارم تا دوباره شاهد صعود 

مقتدرانه به جام جهانی باشیم.

هومن  افاضلی: 

عملکرد »اسکوچیچ« فراتر از انتظار بوده است

بعد از 2 سال و 11 ماه و با تغییر در جام جم رخ می دهد:  

بازگشت عادل به صداوسيما

محرم  نویدکیا، سرمربی سپاهان:

روزهای سخت و تصمیمات سخت تری در پیش دارم

آرمــان ملــی– حسیــن ردکــا: 
عادل فردوسی پور که از سوی مدیریت قبلی 
رسانه ملی و شبکه سوم سیما مورد بی مهری 
قرار گرفته بود، روزگذشته با چراغ سبز دکتر 
»جبلی« رئیس جدید رسانه ملی مواجه شد. 

 تعطیلی برنامه 90
سی ام مهرماه سال ۹7 مسئول روابط 
عمومی  شبکه 3سیما اعلام کرد که برنامه۹۰ 
امشب )دوشنبه( نیز پخش نخواهد شد. 
توضیح  در  روابط عمومی  شبکه3 سیما 
علت پخش نشدن برنامه عادل فردوسی پور 
چنین مطرح کرده است: با عنایت به رفتار 
غیرحرفه ای تهیه کننده و مجری برنامه۹۰ 
در پی عدم پخش این برنامه به دلیل پخش 
بازی انگلیس- اسپانیا در دوشنبه گذشته 
و همچنین استمرار رفتار خارج از عرف 
ایشان در مصاحبه خلافِ ابلاغ گروه ورزش، 
برنامه مذکور این هفته پخش نخواهد شد. 
در همین رابطه »خبرآنلاین« نوشت: اگرچه 
تعطیل شدن برنامه پربیننده و جذاب»۹۰« 
اتفاقی ناگوار به ویژه برای فوتبالدوستان 
محسوب می شود، اما مسیری که تلویزیون 
در این سال ها پیموده این ماجرا را قابل 
پیش بینی کرده است. در تمام این سال ها و 
در مقاطع مختلف بارها زمزمه تعطیلی برنامه 
و حذف عادل فردوسی پور به گوش رسیده، اما 
با حمایت بعضی چهره های بانفوذ سازمان این 
اتفاق به تاخیر افتاده است، این بار گویا ماجرا 
جدی تر از قبل است. دیر یا زود این اتفاق 
خواهد افتاد و »۹۰« به خاطر ویژگی های 
مجری اش به محاق خواهد رفت. همان طور 
که فریدون جیرانی از »هفت« کنار گذاشته 
شد و برنامه اش، همانی شد که صداوسیما 
می خواست، تریبون یک نوع نگاه، خنثی و 
بی هویت. عادل فردوسی پور، فریدون جیرانی، 
جهانگیر کوثری، منصور ضابطیان و چند 
نام دیگر، جدا از امتیازها و نقاط ضعف شان 
همانی نیستند که سازمان بزرگ صداوسیما 
از یک مجری انتظار دارد. پس از گذشت 
یکسال ونیم از تعطیلی نابه هنگام برنامه۹۰ 
و وعده های برخی افراد در ماه های بعدش 
مبنی بر بازگشت این برنامه، اردیبهشت ماه 
سال ۹۹  وبسایت و کانال تلگرام برنامه »۹۰« 

نیز تعطیل شد تا به طور رسمی  و غیرمستقیم 
اعلام شود که بازگشت عادل فردوسی پور به 

تلویزیون تا اطلاع ثانوی ناممکن است.
 واکنش های  علی عسگری

در آخرین جلسه هیات دولت در سال 
۹7 علی عسگری در پاسخ به خبرنگاران 
مبنی بر رفتن عادل از صدا و سیما اظهارکرد: 
فردوسی پور در شبکه3 می ماند و در همین 
شبکه کار می کند. اما این صحبت رویس 
سازمان صداوسیما چندان با واقعیت مواجه 
نشد و برنامه ۹۰ و عادل فردوسی پور در 
شبکه سه پایان یافت و برنامه ۹۰ دکور خود 
را جمع کرد.  در حاشیه جلسه هیات دولت 
۲8 فروردین خبرنگاران از علی عسگری در 
ارتباط با حذف برنامه پربیننده ۹۰ سوال 
پرسیدند که رئیس سازمان صداوسیما جز 
لبخند حرفی برای گفتن نداشت و به سرعت از 

جلوی خبرنگاران رد شد.
 مشکل  با  ساترا 

بود   13۹۹ سال  تیرماه  ابتدای  از 
اینکه  درباره  شد  منتشر  خبرهایی  که 
برنامه سازانی که قصد دارند برای شبکه 
نمایش خانگی به تولید محتوا بپردازند 
باید مجوز خود را از ساترا دریافت کنند. 
مهرماه سال گذشته  انتشار خبر احتمال 
مانند  پلتفرم هایی  از   ۹۹ برنامه  پخش 
فیلیمو، علاقه مندان به عادل فردوسی پور 
را امیدوار کرد که بازهم برنامه ای مشابه 

۹۰ را از او می بینند. اما در ادامه خبر آمد 
که ساترا یا همان سازمان تنظیم مقررات 
صوت و تصویر فراگیر به این برنامه مجوز 
نداده است. »خبرآنلاین« در این خصوص 
نوشت: یک رسانه از مجوز نگرفتن برنامه 
عادل فردوسی پور نوشت. خبری که در 
ساعات اولیه مدیران ساترا ترجیح دادند به 
آن واکنشی نشان ندهند اما پس از اینکه 
این خبر به سرعت در شبکه های اجتماعی 
با واکنش های تند کاربران این شبکه های 
علی سعد  توسط  بالاجبار  شد،  روبه رو 
سرپرست معاونت کاربران و تنظیم گری 
اجتماعی ساترا به آن پاسخ دادند. علی سعد 
در بخشی از توضیحی که دراین باره در توئیتر 
خود ارائه داد، نوشت: »شرط طرح برنامه ها 
در شورای موافقت کلی انتشار، عدم وجود 
موانع حقوقی، قضایی و امنیتی است که 
در مورد برنامه ۹۹ که به درخواست فیلیمو 
و کافه بازار مطرح شده بود، به دلیل عدم 
دریافت مکتوب استعلام مراجع مسئول، 
عملا موضوع قابل طرح و بررسی توسط 
شورای مذکور نبود.« این توضیحات هم 
به سرعت واکنش هایی را در پی داشت و 
بسیاری از کاربران شبکه های اجتماعی 
خواستار توضیح شفافی از سوی ساترا درباره 
موانع حقوقی، قضائی و امنیتی ای که بر سر 
راه برنامه سازی عادل فردوسی پور در شبکه 
نمایش خانگی وجود دارد، شدند. این موضوع 

در یادداشتی که سعید رجبی فروتن معاون 
نظارت و ارزشیابی سازمان سینمایی در 
کانال تلگرامی خود منتشر کرد هم به چشم 
می خورد. رجبی فروتن در بخشی از این 
یادداشت که با تیتر: »قدر داشته هایمان را 
بدانیم تا غم رفتگان را تاب آوریم!« منتشر 
کرد و نوشت: »حالا که توپ در زمین مراجع 
قضائی و امنیتی انداخته شده است، باید 
گفت: اولا اگر موانعی وجود داشت عادل از 
سازمان سینمایی هم نمی توانست مجوز 
بگیرد مگر اینکه او در دو سه ماه گذشته 
خطایی کرده باشد و حکم محرومیت گرفته 
باشد! ثانیا اگر ندادن مجوز به فردوسی پور 
فقط به آن خاطر است که هنوز نظر مراجع 
امنیتی دریافت نشده است، کافی بود گفته 
شود به محض دریافت پاسخ استعلام به عمل 
آمده تقاضای ایشان هم بررسی خواهد شد.«

 نظر مثبت رئیس جدید 
با پایان یافتن دوره مسئولیت آقای دکتر 
علی عسگری در سازمان صداوسیما، حضرت 
از تلاش های  تشکر  با  .. خامنه ای  . آیت ا
خستگی ناپذیر ایشان، در حکمی  آقای دکتر 
پیمان جبلی را به ریاست آن سازمان منصوب 
کردند. حالا با تغییر در راس مدیریت رسانه 
ملی اهالی فوتبال امیدوار به بازگشت عادل 
فردوسی پور و برنامه ۹۰ هستند. امیدواری ای 
که با صحبت های رئیس صداوسیما دوچندان 
شده است. پیمان جبلی که خوزستان را 
از  اولین مقصد سفر خود پس  به عنوان 
انتصابش برگزید، در سفر به اهواز، همچنین 
مورد استقبال خانواده  شهدا، جانبازان و 
ایثارگران قرار گرفت و پیراهن های امضا شده  
باشگاه فولادخوزستان و صنعت نفت آبادان 
به وی اهدا شد. او در پاسخ به پرسشی مبنی 
بر درخواست بازگشت عادل فردوسی پور با 
برنامه ی »۹۰« به تلویزیون، اظهارکرد: »عادل 
فردوسی پور می تواند دوباره در تلویزیون 
فعالیت کند و از نظر ما منعی ندارد.« حالا 
با این خبر باید به روزهای آینده رسانه ملی 
امیدوار بود. باید دید چه اتفاقاتی در روزهای 
آینده رخ خواهد داد و  پربیننده ترین برنامه 
صداوسیما با شروع فصل بیست ویکم لیگ برتر 

یکبار دیگر روی آنتن خواهد رفت.

گفت:  سپاهان  فوتبال  تیم  سرمربی 
می دانم روزهای سخت تری در پیش دارم و 
باید تصمیمات سخت تری بگیرم، امیدوارم 

که بتوانم در نهایت به تیم کمک کنم.
 نقل وانتقالات 

محرم نویدکیا در حاشیه اولین تمرین 
رسمی تیم در مقابل هواداران و رسانه ها 
در جمع خبرنگاران اظهارکرد: برای فصل 
جدید نفراتی که نیاز داشتیم را گرفتیم، 
حُسن کار ما این بود که بازیکنانی که قرارداد 
آنها تمام شده بود ترجیح دادند که در کنار 
ما بمانند، البته برخی از بازیکنان خوب 
خود را از دست دادیم، سعی کردیم نفراتی 
را جایگزین کنیم که به تیم کمک کنند و 
تمام تلاش خود را انجام دادیم که تیم خوبی 

برای فصل پیش رو جمع کنیم.
 چالش 

وی افزود: یکی از چالش هایی که در 
آینده با آن روبه رو خواهیم بود هماهنگی 
و در کنارهم بازی کردن نفرات جدید و 
قدیمی تیم است، امیدوارم روند رو به 

باشیم وی گفت:  جلوی خوبی داشته 
است،  طبیعی  هواداران  بالای  انتظار 
هر کسی سرمربی سپاهان یا تیم هایی 
مثل ذوب آهن، استقلال، فولاد، تراکتور 
و پرسپولیس باشد انتظارات از آنها زیاد 
است و این مساله طبیعی است. سرمربی 

طلایی پوشان سپاهان تاکیدکرد: 
می دانم روزهای سختی در پیش 
دارم و باید تصمیمات سخت تری 
بگیرم، امیدوارم که بتوانم در 

نهایت به تیم کمک کنم.
 قرعه کشی 

نویدکیا همچنین در 
ارتباط با قرعه کشی لیگ 
و اینکه ترجیح می دهد 
شروع لیگ برای تیمش 

چگونه باشد، افزود: 
که  تیمـی  برای 

به دنبال موفقیت 
است این مساله 
فرقی ندارد، اگر 

بخواهم منصفانه صحبت کنم خیلی ها دوست 
دارند بازی اول را در خانه با تیم هایی که شرایط 
آنها کمی معمولی تر به نظر می آید بازی داشته 
باشیم، تیمی که می خواهد موفق باشد باید 

در طول لیگ با تمام تیم ها بازی داشته باشد.
 بازی با پرسپولیس 

وی بازی دوستانه با پرسپولیس را بنا به 
درخواســت و صحبت های یحــیی 
گل محمدی عنوان کرد و ادامه داد: 
سرمربی این تیم دوست داشت با تیم 
ما بازی دوستانه ای داشته باشند و 
این بازی در نظر گرفته شد، بارها 
گفته ام اگر چنین بازی هایی 
داشتــه باشیم تنــش ها 
کمتر می شــود، امثــال 
من سرمربــی، مــربی، 
سرپرست و مدیرعامل 
اگر حرف های منطقی 
در فوتبال بزنیم، باعث 
هواداران  نمی شویم 
را به خاطر یک برد یا باخت در 

مقابل هم قرار دهیم. سال گذشته هم چنین 
حس را نسبت به ذوب آهن داشتم همیشه 
تنش هایی در اصفهان بوده، اما سال گذشته 
با بازیکنان ذوب آهن صحبت کردم و ۴ بازی 
دوستانه با این تیم داشتیم و اتفاق خاصی 
هم رخ نداد. وی تصریح کرد: امسال هم بازی 
دوستانه ای داشتیم و تنشی که همیشه بود 
کم شده و یک رقابت سالم ایجاد شده، با 
پرسپولیس و استقلال هم چنین موضوعی 
است، با اینکه می دانم در دنیای فوتبال این 
موضوع باب نیست که تیم های رقیب بازی 
تدارکاتی باهم داشته باشند؛ اما فکر می کنم 
در کشور ما نیاز است که این بازی ها انجام 

شود تا حساسیت ها کمتر شود.
 حواشی  سپاهان 

نویدکیا گفت: در مورد نقل وانتقالات ما 
خیلی کار معمولی انجام دادیم، سپاهان ۴ 
بازیکن از بهترین های خود را از دست داد 
و در مقابل ۴ بازیکن گرفتیم که بتوانند به 

تیم کمک کنند. 
وی تاکیدکرد: سعی من بر این است که 
حواسم به کار خودم در تیم سپاهان باشد 
و با کمک کادرفنی هماهنگی لازم بین 

بازیکنان قدیم و جدید را ایجاد کنیم تا 
نتایج خوبی بگیریم 

    گلزنی
پیمان رنجبری مهاجم باتجربه فوتبال که سابقه آقای 
گلی در لیگ دسته اول را دارد و در نقل وانتقالات از 
ذوب آهن راهی پیکان  شد،  برای تیمش گلزنی کرد. وی 

در مصاف با مس کرمان پایش به گل باز شد.

         تقدیر
تیم پرسپولیس در دومین دیدار دوستانه خود پیش 
از تقابل با الهلال به مصاف شاگردان فرشاد پیوس رفت. 
پیش از شروع این جدال فرشاد پیوس از سوی یحیی 

گل محمدی و افشین پیروانی موردتقدیر قرار گرفت.

          گلر
محمد حسین نائیجی فصل  خوبی در تیم فجرسپاسی 
شیراز داشت و همراه با این تیم به لیگ برتر صعود کرد. 
نائیجی قرار بود به آلومینیوم بیاید اما امکانپذیر نبود. وی 

به آلومینیوم پیوست. 
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